

February 9, 2020

Call to Worship: John 4:19-26 ²³But the hour is coming, and now is, when the true worshipers will worship the Father in spirit and truth; for the Father is seeking such to worship Him.

English Service 9:00am

Sunday School 10:00am, Offering will go to Friedensplatz

Order of Service

Praise & Worship/Singing	Song Leaders
Welcome/Announcements	Mr. Kevin Reimer
Special # (Offering)	Choir
Message (True Worshipers will Worship in Spirit and in Truth)	Pastor Diedrich Harms
Closing Song/Blessing	Song Leaders/Pastor Diedrich Harms

Activities for the Week of February 9-15

- ❖ Today 11:00am Benefit Lunch at the Fellowship Hall.
- ❖ Monday 7:30pm Ministerial Meeting
- ❖ Wednesday 7:30pm Membership Meeting
- ❖ Thursday 8:00pm Choir Practice – Babysitting is available
- ❖ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting

Upcoming Events & Announcements

1. Congratulations to David & Tina Teichroeb, they are blessed with a baby boy Wyatt born February 4th.
2. Henry & Mary Klapky say Thank you for all the meals, gifts and visits they have received.
3. February 14th at 6:00pm Sunland Retirement Home invites the widows, widowers and Seniors for a Waffle & Pudding dinner. There will be singing and games. Please let them know if you are coming, so they can prepare accordingly. Call (432) 758-0828.
4. February 16th at 5:30pm Valentines Dinner at the Fellowship Hall. Everyone bring finger foods, sweet & salty. Donations are accepted. If you have any questions, please contact Lisa Loewen (432) 530-8893 or Betty Peters at (432) 209-0304.
5. February 21st - 22nd Youth Mini retreat at the Fellowship Hall. More information to come.
6. February 23rd – 27th Berean Schools with Don Thiessen, Topic: Woo sul wie bäde?
7. The Berean School Committee is looking for babysitters for the ladies' sessions on Feb. 24th & 26th from 1:00pm – 3:30pm. If you are interested, please contact Judith Reimer at (432) 209-3748 or Tina Teichroeb at (432) 209-8949.

Pray For...

1. The young people attending Christian Life classes.
2. Peace and comfort for the Janzen Family, Mrs. Janzen passed away on Thursday. Franz & Helena Janzen are the Pastor couple to the Gnadenthal Church in Mexico.

Februar 9, 2020

Aufruf zur Anbetung: ²³ Aber es kommt die Zeit und ist schon jetzt, daß die wahrhaftigen Anbeter werden den Vater anbeten im Geist und in der Wahrheit; denn der Vater will haben, die ihn also anbeten.

German Service 11:00am

Sonntagsschule 10:00am, Das Opfer geht zu Friedensplatz

Programm des Gottesdienstes

Lob & Anbetung/Gesang	Choir
Willkommen/Bekanntmachungen	Mr. Kevin Reimer
Special # (Opfer)	Choir
Botschaft (Wahre Anbeter werden im Geist und in der Wahrheit anbeten)	Pastor Diedrich Harms
Schlusslied/Segen	Song Leaders/Pastor Diedrich Harms

Pläne für diese Woche von Februar 9-15

- ❖ Heute 11:00am Benefit-Mittagessen beim Gemeinschaftssaal.
- ❖ Montag 7:30pm Ministerialtreffen
- ❖ Mittwoch 7:30pm Mitgliedschaftssitzung
- ❖ Donnerstag 8:00pm Chor Übung – Babysitting ist verfügbar
- ❖ Samstag 7:00am Männergebetstreffen

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Gratulation an David & Tina Teichroeb, sie wurden mit einem Jungen Wyatt gesegnet, geboren am 4. Februar.
2. Henry & Mary Klapky bedanken sich für die Mahlzeiten, Geschenke und Besuch die sie empfangen haben.
3. Den 14. Februar um 6:00pm lädt das Sunland Retirement Home alle Witwen, Witwer und Senioren zu einen Waffel & Pudding Abendessen ein. Es wird gesungen und gespielt werden. Bitte, last ihnen wissen ob sie kommen, dass sie genuch zubereiten können. Rufen Sie an (432) 758-0828.
4. Den 16. Februar um 5:30pm Valentinstag Abendessen im Gemeinschaftssaal. Ein jeder bringt Fingerfood mit, süß & salzig. Spenden werden angenommen. Wenn Sie fragen haben wenden Sie sich an Lisa Loewen (432) 530-8893 und Betty Peters (432) 209-0304
5. Den 21-22. Februar Jugend Mini Retreat im Gemeinschaftssaal. Mehr Information folgt.
6. Den 23.-27. Februar Berean School mit Don Thiessen, Thema: Woo sul wie bäde?
7. Das Berean Schulkomitee sucht Babysitter für die Frauen Sitzungen am 24. und 26. Februar von 1:00pm – 3:30pm. Wenn Sie interessiert sind, wenden sie sich an Judith Reimer unter (432) 209-3748 oder Tina Teichroeb unter (432) 209-8949.

Betet Für...

1. Die Jugendlichen die den christlichen Lebensunterricht besuchen.
2. Frieden und Trost für die Janzen Familie, Frau Janzen ist am Donnerstag gestorben. Franz und Helena Janzen sind das Pastorenpaar der Gnadenthal Kirche in Mexiko.

